
                                                      Zápis  
z 1. ustavujícího veřejného zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Slivenec 

ze dne 10.11.2010 
 

Zasedání bylo zahájeno v 18.00 hod. 
Přítomni:  Ing. Petr Andres, Ing. Petr Harna, Milena Hollmannová, Mgr. Lenka Kudláková, Ing. 
Ondřej Mika, Mgr. Jana Novotná, Doc. Ing. Petr Pick, CSc., RNDr. Jana Plamínková, RNDr. Petr 
Sztacho,CSc., Ing. Simona Strauchová, Ing. Václav Vorlíček 
 
Zasedání zahájila a řídila  RNDr. Jana Plamínková. Jako zapisovatele určila pí Bohdanu Růžičkovou a 
jako ověřovatele zápisu Mgr. Lenku Kudlákovou a Ing. Ondřeje Miku. 
Hlasování: 10 pro, 1 zdržení 
 
Program : 
 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Volba mandátové komise a složení slibu členů zastupitelstva 
3. Volba volební a návrhové komise 
4. Volba starosty, zástupců starosty, předsedů a členů kontrolního a finančního výboru 
5. Vydání osvědčení novému členu zastupitelstva, složení slibu. 
6. Odměny neuvolněných členů zastupitelstva, předsedů výborů a komisí 
7. Smlouvy 
8. Pozemky 
9. Věcná břemena 

10. Granty 
11. Dary 
12. Dotace 
13. Rozpočtový výhled 
14. Rozpočtové úpravy 
15. Různé. 

 
RNDr. Plamínková navrhla změnu a doplnění programu: 
 
Bod 4) volba starosty 
Bod 5) vydání osvědčení a slibu novým členům 
Bod 6) volba zástupců starosty, předsedů a členů kontrolního a finančního výboru 
Důvod: 9 členů zvolených ve volbách již dostali osvědčení o mandátu, které potvrdil ředitel 
Magistrátu hl. m. Prahy Ing. Trnka. Další 2 členové, kteří získali mandát jako náhradníci, dostanou 
osvědčení o mandátu podepsané novým starostou, tudíž se volby starosty neúčastní, ale hlasovat 
budou až ve volbě o zástupce starosty a předsedů a členů výborů. 
Pan Dr. Sztacho se přihlásil s námitkou, že  je diskriminující , aby   2 členové, kteří získali mandát 
jako náhradníci, nesměli volit starostu a bude si stěžovat na občanskosprávním odboru MHMP u pí 
Mgr. Masopustové. 
Pí Plamínková dále navrhla : zrušit bod 13)-rozpočtový výhled, neboť jsme nedostali včas podklady 
z Magistrátu hl.m. Prahy. 
Zastupitelstvo hlasovalo v 9 členech. 
Hlasování pro změnu a doplnění programu – 8 pro, 1 proti 
 
Pí Plamínková navrhla do mandátové komise Ing. Strauchovou, Mgr. Novotnou a Ing. Andrese 
Do mandátové komise byli zvoleni: pí Strauchová, p, Andres, pí Novotná- zvoleni 8 pro, 1 zdržení 
 
Osvědčení o zvolení nepředložil p. Vorlíček, který zasedání opustil a šel si pro osvědčení domů. 
V 18,12 bylo přerušeno zasedání. 
V 18,15 se dostavil p. Vorlíček a zasedání  opět pokračovalo. 
Mandátová komise zkontrolovala platnost 9 předložených osvědčení. Pí Růžičková na vyzvání RNDr. 



Plamínkové předložila mandátové komisi písemné vzdání se mandátu 3 zvolených členů 
zastupitelstva: p. Aksmana, který odstoupil dne 25.10.2010 , Ing. Paula a RNDr. Čížka, kteří se oba 
vzdali mandátu v zastupitelstvu 5.11.2010.  
Mandátová komise podala zprávu o platnosti všech 9 osvědčení a ověřila vzdání se mandátu p. 
Aksmana, Ing. Paula a RNDr. Čížka. 
Hlasování o zprávě mandátové komise  - 9 pro 
 
Bod 2) programu - složení slibu 9 členů zastupitelstva MČ Praha-Slivenec 
Všech 9 členů zastupitelstva, kteří byli zvoleni ve volbách do ZMČ Praha-Slivenec, složilo slib a tento 
stvrdili svým podpisem. 
 
 
Bod 3) volba volební a návrhové komise 
RNDr. Plamínková navrhla jako předsedkyni komise pí Hollmanovou a členy  p. Picka a p. Vorlíčka 
Hlasování o volbě volební a návrhové komise – 9 pro 
 
Bod 4) volba starosty 
 
Pí Strauchová navrhla pí RNDr. Janu  Plamínkovou na starostku MČ Praha-Slivenec, ta návrh přijala. 
P. Ing.Vorlíček navrhl pí Ing. Simonu Strauchovou na starostku MČ Praha-Slivenec, ta návrh 
nepřijala. 
Usnesení č. 1/1/2010 -  starostkou, uvolněnou pro výkon funkce, zvolena  RNDr. Jana 
Plamínková – přijato  8 pro, 1 proti 
 
Bod 5) vydání osvědčení novým členům zastupitelstva, složení slibu 
 
Mandátová komise osvědčila 2 nová osvědčení podepsaná nově zvolenou starostkou pro další 2 členy 
ZMČ Praha – Slivenec, pana RNDr. Sztacha a pana Ing. Harnu. Zastupitelstvo vyslovilo souhlas se 
zprávou mandátové komise. 
Hlasování: 9 pro schválení. 
Noví členové zastupitelstva složili slib a tento stvrdili svým podpisem. 
 
Zastupitelstvo hlasovalo v 11 členech. 
 
Bod 6) volba zástupce starostky a členů kontrolního a finančního výboru 
 
Starostka navrhla na první zástupkyni starostky pí Ing. Simonu Strauchovou 
Usnesení č.2/1/2010 - První zástupkyní starostky, neuvolněnou pro výkon funkce, zvolena Ing. 
Simona Strauchová-  přijato 11 pro 
 
Dále navrhla starostka jako další zástupkyni starostky Mgr. Lenku Kudlákovou 
Usnesení č. 3/1/2010 –zástupkyní starostky, neuvolněnou pro výkon funkce, zvolena Mgr. Lenka 
Kudláková –přijato 11 pro 
 
Zřízení finančního výboru a volba členů 
 
Starostka navrhla jako předsedkyni finančního výboru pí Milenu Hollmannovou, za členy Ing.  Petra 
Andrese,  Ing. Ivanu Šaradinovou, Doc. Ing. Petra Picka, CSc.  a Ing. Ondřeje Miku  
Usnesení č. 4/1/2010 - přijato 11 pro 
 
Zřízení  kontrolního výboru  a volba členů 
 
Starostka navrhla jako předsedu kontrolního výboru pana Ing. Ondřeje Miku a jako členky pí 
Pickovou a pí Havlíkovou, které nejsou členkami zastupitelstva,  a dále 2 členy zastupitelstva 
z kandidátky ODS.  



RNDr. Sztacho zmínil, že kontrolní výbor obvykle patří opozici, a dal protinávrh, ve kterém navrhl 5 
členný kontrolní výbor - 3 členy z ODS a 2 členy nezávislých, jmenovitě RNDr. Petr Sztacho, CSc.-
předseda, členové: Ing. Václav Vorlíček, Ing. Harna, Ing. Ondřej Mika a pí Martina Havlíková. 
Hlasování o protinávrhu – 3 pro, 7 proti, 1 zdržení, protinávrh nebyl přijat 
 
Starostka navrhla jako předsedu Ing. Ondřeje Miku, členy: pí Martinu Havlíkovou, Ing. Helena 
Picková, RNDr. Petr Sztacho a Ing. Vorlíček - oba nepřijímají,  starostka tedy navrhla Ing. Harnu, ten 
také nepřijímá. 
Nový návrh starostky je zvolit kontrolní výbor 3 členný ve složení: 
Předseda Ing. Ondřej Mika, členové pí Martina Havlíková a Ing. Helena Picková 
Usnesení č. 5/1/2010 – přijato 8 pro, 3 proti 
 
 
 
Bod 7) odměny neuvolněných členů zastupitelstva , předsedů komisí a výborů 
 
Pí Hollmannová navrhla upravit návrh textu usnesení takto: 
vynechat „zástupce starosty“ a Ing. Strauchová navrhla vynechat datum 11.11.2010. 
Usnesení č. 6 /1/2010 v upraveném znění – přijato 8 pro, 3 zdržení 
 
Bod 8) Smlouvy 
-dodatek č.1 k nájemní smlouvě na pozemek p. č. 321/4 v k.ú. Holyně  
Usnesení č. 7/1/2010 – přijato 8 pro, 3 zdržení 
 
-návrh dodatku č. 1 a  č. 2 na prodloužení a doplnění  smlouvy o pronájmu prostoru Sliveneckého 
klubu Švestka s OS Pecka 
Usnesení č. 8/1/2010 – přijato 8 pro, 3 zdržení 
 
- návrh dodatku č. 1 a  č. 2 na prodloužení a doplnění  smlouvy o pronájmu prostoru Sliveneckého 
klubu Švestka s Obecním divadélkem Knoflík 
Usnesení č. 9/1/2010 –přijato 8 pro, 3 zdržení 
 
Bod 9) Pozemky 
-bezúplatné nabytí pozemků p.č. 495/2 a 518 v k.ú. Slivenec z vlastnictví Pozemkového fondu ČR do 
vlastnictví hl.m.Prahy se svěřenou správou MČ Praha-Slivenec pro potřeby ZŠ 
Usnesení č. 10/1/2010 – přijato 9 pro, 2 zdržení 
 
Bod 10) Věcná břemena - nebylo přijato žádné usnesení  
 
 
Bod 11) granty 
Vyhlášení I. kola grantů MČ Praha-Slivenec. Celková výše poskytnutých finančních prostředků je 200 
tis. Kč. Termín ukončení přijímání žádostí je 10.12. 2010 do 12:00 hodin. 
Usnesení č. 11/1/2010 – přijato 11 pro 
 
Bod 12) dary 
-poskytnutí finančních darů občanům s nízkými příjmy a občanům nemohoucím v celkové výši 28 tis. 
Kč. 
Usnesení č. 12/1/2010 – přijato 11 pro 
 
-poskytnutí sponzorského daru na akci Slivenecký burčák od firmy Andres a Vild, spol. s.r.o. 
Usnesení č.13/1/2010 – přijato 10 pro, 1 zdržení 
 
Bod 13) dotace 
-účelová neinvestiční dotace  130,8 tis. Kč pro ZŠ a MŠ na integraci žáků (mzdové náklady asistentů 



pedagoga) 
Usnesení č. 14/1/2010 – přijato 11 pro 
 
-neinvestiční účelová dotace ze státního rozpočtu na volby  v částce 84.800,- Kč 
Usnesení č. 15/1/2010 – přijato 11 pro 
 
Bod 14) rozpočtové úpravy 
V 19,11 hodin opustil zasedání Ing. Vorlíček, v 19,12 se Ing. Vorlíček vrátil. 
-rozpočtové opatření č. 4 dle přiložené tabulky, která je nedílnou součástí usnesení. 
Ing. Harna vznesl dotaz, jestli se toto rozpočtové opatření týká tohoto roku, pí Košařová mu 
odpověděla, že ano. 
Usnesení č. 16/1/2010 – přijato 8 pro, 3 zdržení 
 
 
Bod 15) Různé 
Starostka požádala zastupitele o nové fotografie a kontakty pro uveřejnění ve Sliveneckém Mramoru. 
RNDr. Sztacho bude podávat  stížnost na Magistrát, žádá, aby byla mu sdělena adresa na Mgr. 
Masopustovou z odboru občanskosprávních agend. Důvodem stížnosti je, že s panem Ing. Harnou  
nemohl volit starostu. 
Ing. Harna poděkoval voličům a požádal o uveřejnění poděkování ve Sliveneckém Mramoru. 
 
 
 
 
 
V 19,20 hod. starostka Plamínková ukončila zasedání. 
 

 

Zapsala: B. Růžičková    ……………………………… 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Lenka Kudláková……………………………….    

                

                                 

    Ing. Ondřej Mika                   ….…………………………… 

 

 

 

Starostka MČ Praha – Slivenec:  RNDr. J. Plamínková    ……………………………….. 

 

 

 

 

 

 


